

# Harboøre Digelag Af 2015

## Bestyrelsesmøde

Blad nr.10

Formandens initialer:

Mødetidspunkt:

**Torsdag, den 12. oktober kl. 16.00 – 18.00**

Ref.

Mødested: **Skalvej 31, Harboøre**

Fraværende: Irvin S. Svensson

**Dagsorden:**

**Referat:**

<p><b>1. Tilladelse til græsning på lagets diger (på baggrund af møde med Naturstyrelsen)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Skov – og Naturstyrelsen har rettet henvendelse til Harboøre Digelag med en forespørgsel om lagets indstilling til afgræsning af lagets diger. Det drejer sig helt konkret om en mindre strækning omkring Bruns Nor i retning mod Haarum Havn</li></ul> <p>Til drøftelse.</p>	<p>Det blev besluttet at give tilladelse til, at hegnet flyttes, så fårene kan afgræsse digekronen og begge sider af diget. Digelaget tager dog det forbehold, at tilladelsen skal evalueres efter det første år, og at eventuelle skader på diget forårsaget af dyrenes færdsel skal udbedres af Skov- og Naturstyrelsen som forvalter af området.</p>
<p><b>2. Pejlestation i Plet Å</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Siden sidste møde er der opsat pejlestation i Plet Å. Pejlestationen giver oplysninger om såvel nedbør som vandstand på det pågældende sted. Stationens målinger kan følges via lagets hjemmeside.</li></ul> <p>Til orientering</p>	<p>Vandstandspejleren er nu i drift og samler data.</p> <p>Data kan tilgås fra lagets hjemmeside.</p>
<p><b>3. Status på cykelsti</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der er i flere omgange rettet henvendelse til digelagets bestyrelse vedr. en cykelsti på laget diger. Aktuelle opdatering på dette projekt. I samme forbindelse kan det drøftes, om den aftalte rydning af lagets diger fortsat er gældende.</li></ul> <p>Til orientering og drøftelse</p>	<p>Intet nyt.</p> <p>Laget har svaret, at færdsel skal foregå efter vedtægtens bestemmelser.</p> <p>Eventuel færdsel kræver dog matrikelejers samtykke.</p>
<p><b>4. Lagets økonomi</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Status på lagets aktuelle økonomi. I</li></ul>	<p>Lagets økonomi er god.</p> <p>Bestyrelsen vil med henvisning til præcedens søge om fritagelse for garantiprovision</p>

<p>den forbindelse kan det drøftes om digelaget skal søge om fritagelse for betaling af garantiprovision på lånet i Kommune Kredit</p> <p>Til orientering</p>	
<p><b>5. Nødplan ved slusehavari ved Hygum</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Poul Aagaard foreslår at stemmeplanker er en oplagt og nogenlunde sikker løsning, som har været brugt tidligere. Slusen er bygget således, at denne løsning kan bruges.</li> </ul> <p>Til drøftelse</p>	<p>Forskellige løsninger blev diskuteret:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Bigballer</li> <li>2. Sand</li> <li>3. Jernplade</li> <li>4. Stemmeplanker</li> </ol> <p>Bestyrelsen overvejer og er opmærksom på ansvaret for at slusen fungerer og behovet for en nødplan i tilfælde af slusehavari.</p>
<p><b>6. Beslutning om dato for årets generalforsamling</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Aftale om dato for lagets generalforsamling i 2018</li> <li>• Aftale om tidspunkt for næste møde i bestyrelsen</li> </ul> <p>Til beslutning</p>	<p>Generalforsamling 2018 blev fastsat til 14. april 2018. Næste bestyrelsesmøde er 3. marts 2018</p>
<p><b>7. Evt.</b></p>	<p>Ingen emner.</p>

Mødedeltagernes underskrift: